Unlocking the Mystery of the  Bible - Introduction
解開聖經的奧秘

Session 2- Early World
第二課: 太古時代
1. The story of the Early World is told in Genesis 1-11. Locate the Early World period on your Bible Timeline Chart. Who are the main characters, and what are the main events?

創世紀第1至第11章告訴我們太古時代所發生的事。請在聖經時序表內找出太古時代的時段。主角是誰，重要的事件又是什麼？  

2. What does mankind's first sin consist of?

    人類所犯的原罪包括什麼？   
3. What are the consequences of the Fall for Adam and Eve and for us?

    原罪給亞當厄娃，以至我們帶來了什麼後果？
4. How do you see those consequences in the lives of the people that follow?

    你們怎樣看這些後果如何影響後世人們的生活？
5. Turn to Genesis 3:15 in your Bible. What hope that the situation will be redeemed is given at the outset of the story?
   請翻開創世紀第3章15節。這事件的開端給了我們什麼救贖的希望？
6. In the story of Noah, we see God deal with the mounting wickedness by destroying the earth with a flood. Does that "solution" to the problem work? Why, or why not?

   在諾厄的故事中，我們可以看到天主以洪水滅世來平息不斷增長的罪惡。
   這個「解決方案」可行嗎？為什麼可行，又為什麼不呢？
7. Describe the condition of mankind at the close of the Early World period, following the Tower of Babel incident.

   請敘述在太古時代結束時，及在巴貝爾塔事件之後人類的狀況？

8. Do you trust God, or are you tempted, like Adam and Eve, to put your trust in yourself or in created things? What did you learn from Jeff's talk that challenges or helps you?
   你相信天主，還是像亞當厄娃一樣受到誘惑，因相信自己或其他受造物？
   你從傑夫的講解中所學到的，認為對你是挑戰還是幫助？

